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Аннотация. В кратком изложении представлена история создания (1946 г.) и развития одной из базовых организа-
ций ракетно-космической отрасли страны ОАО «Российские космические системы». Основные научно-технические
направления работы предприятия — разработка системы радиоуправления ракетами и космическими аппаратами
различного назначения, системы ближней и дальней космической связи и навигации, информационных систем
дистанционного зондирования Земли.
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Abstract. A history of formation (1946) and evolution of one of the basic organizations in the rocket and space
filed — Joint Stock Company “Russian Space Systems” — is given as a summary. The principal science and research
directions of the enterprise activity are presented: development of the missiles and spacecrafts radio control system
of various purposes, development of the short-range and long-range communication and navigation systems, remote
sensing information system.
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